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习近平文化思想的鲜明特征
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摘  要：习近平文化思想是以习近平同志为核心的党中央领导中国特色社会主义文化建设的理论创新和实践

总结 既阐明了中国特色社会主义文化建设的重大理论问题 又指明了中国特色社会主义文化建设的实践路径ɞ

习近平文化思想是文化传承与文化创新ɝ文化主体性与文化多样性ɝ历史自信与文化自信ɝ民族立场与国际视野

的有机统一ɞ明晰习近平文化思想的鲜明特征 有助于准确理解和把握习近平文化思想的丰富内涵和实践要求ɞ
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ͽ ⅞қ Όɝ Ό

ɞϛ ϡ ὈłַӺΏ Χ ɝ

Χ е ɝ Χ ẳТẙɝ Χ╝ ɞŃ(7)

Χ╝ ⅞ қ

Χ╝ ⅞ɝΧ Ѳᵈ ⅞Т

ַ ⅞П Ѝ ɝ ẵ ɞ

Љ е ҕּד ὗẵ Ώ

ϛ ϡ Ẫ Χ ὦ

Χ╝ ў ὈὯ е

ὈẪ ᴭ δΏ

ԜΧ Χ ɞ Χ ẳТ

ẙ 100 ҕͼ Χ ϛ ϡ

Χ ў⅞Ὧ Ёе ɞΧ

ў⅞δΧ╝ ў Ԝ Χ

╝ ў δΧ ў⅞ Ԝ  
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῾ е П ӗŃ ӎ ЁΧ ⅞
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ӎ ϛ ⅞ Ѡ е ẵ

ɝ ł Ỵ Ńł
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(1)  ɥ坚定文化自信秉持开放包容坚持守正创新 为全面建设社会主义现代化国家 全面推进中华民族伟大复兴提供

坚强思想保证强大精神力量有利文化条件ɦɥ人民日报ɦ 2023年 10月9日ɞ

ӎ ЁΧ ẳТẙ εσ   ЁΧ

ɝΧ╝ Χ ẳТẙ

⅞ ɞם

ϛ ⅞ ΄ ɝ

ӎ ầ΄ Ϊ דּ (1)ɞӗδ 
ϛ ўΧ ҕεσ

ὖ ϛ ⅞ Ẋ εσ ⅞ ўΧ

ɝ21Ώ Ὧ Ὧ דּ ɞϛ

⅞ Ẹ Χ

ҕεσ דּ⅞ е Ғ

ҕ ệ ֑ ɞ

On the Characteristics of Xi Jinping Thought on Culture

CHEN Jin-long  CAI Fu

School of Marxism  South China Normal University  Guangzhou Guangdong 510631

Abstract: Xi Jinping Thought on Culture is the theoretical innovation and practical summary of the Party Central Committee 
with Comrade Xi Jinping as the core leading the construction of socialist culture with Chinese characteristics  clarifying the major 
theoretical issues in building socialist culture with Chinese characteristics and indicating the practical path to this goal. Xi Jinping 
Thought on Culture is the organic unity of cultural inheritance and cultural innovation  cultural subjectivity and culture diversity  
historical self-confidence and cultural self-confidence  and national stance and international vision. Understanding these distinctive 
features helps us grasp the rich connotation and practical requirements of Xi Jinping Thought on Culture.

Key words: Xi Jinping Thought on Culture  Cultural Subjectivity  Cltural Self-confidence  Chinese Modern Civilization
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